

中南大学湘雅二医院医学伦理委员会
临床研究项目审批件

(2020)伦审【临】第(017)号

项目名称	湖南省多中心 COVID-19 病例的临床特点及诊治的回顾性研究				
研究分类	1 <input type="checkbox"/> 2 <input type="checkbox"/> 3 <input type="checkbox"/> 4 <input checked="" type="checkbox"/>	标本种类	1 <input type="checkbox"/> 2 <input type="checkbox"/> 3 <input checked="" type="checkbox"/> 4 <input type="checkbox"/> 5 <input type="checkbox"/> 6 <input checked="" type="checkbox"/>		
申办单位	中南大学湘雅二医院				
承担专业	医学影像	承担责任	负责 <input checked="" type="checkbox"/> 参与 <input type="checkbox"/>	主要研究者	陈翔宇
提交材料	1. 研究方案 (方案编号 0001、版本号: V1.0 版本日期: 2020-03-21) 2. 免除签署知情同意书申请表 (版本号: V1.0 版本日期: 2020-03-21) 3. 主要研究者履历				
审查意见	同意 <input checked="" type="checkbox"/> ; 作必要修改后同意 <input type="checkbox"/> ; 不同意 <input type="checkbox"/> ; 终止或暂停已批准的试验 <input type="checkbox"/>				
审查意见: 研究者开展研究工作时, 必须严格遵循研究方案。试验开展过程中, 项目文件如有修改需提交伦理委员会讨论并批准。					
中南大学湘雅二医院医学伦理委员会 2020年03月22日 					
备注: 研究分类: 1=观察性(非实验性)研究; 2=实验性研究; 3=理论性研究; 4=回顾性研究; 标本种类: 1=病理组织; 2=外周血; 3=病例资料; 4=动物; 5=细胞; 6=其他(影像等)					

The following page presented the version of translated :

**The Second Xiangya Hospital of Central South University ethics
committee instructions**

2020 ethic approve (NO.017)

Name of subject	Multicenter of COVID-19 clinical characteristics , diagnosis and treatment retrospective study				
kinds of study :	1. 2. 3. <u>4. √</u>	kinds of sample :		1. 2. 3. 4. 5. <u>6. √</u>	
Institute of application	The Second Xiangya Hospital of Central South University.				
Assumed Subject ;	Radiology	Assumed responsibility :	In charge	Main investigator :	Xiangyu Chen
Material in submitted : 1. Research program (program NO.0001, version V1.0, date of version :21th, March 2020) . 2. Tables of written informed consent was waived. 3. History of main investigator.					
Opinions of examination : <u>consent</u> √, consent after revised, not consent, stop the study.					
Examination opinions : When the investigator processes the work, he must obey the research program, in the process of experiment, if some will be needed to revised, the investigator must submit data to ethics committee and approve. <p style="text-align: center;">The second Xiangya hospital of Central South ethics committee 22th, March 2020</p>					
Remarks : kinds of study : 1.observational study (not experiment study), 2.expertiment study, 3. theoretical study, 4.retrospective study. Kinds of sample : 1. pathological tissue, 2. peripheral blood, 3.cases data, 4.animal, 5.cells, 6.others (imaging) .					